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                                                                                       Krobia, dnia 8 listopada 2017 r. 
 

 
                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXVII/2017 
 
                                   z   XXXVII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  25 października 2017 r. w ZSOiZ w Krobi     
========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 
                   godzina zakończenia:   19.00 
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14 radnych, 

nieobecny Henryk Busz.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  
              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi 
     2.   Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza 
     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy  

                   4.   Magdalena Kurzawska     - radca prawny 
                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji.                    
 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI  sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za  wybitne osiągnięcia 
pozaszkolne,  

b) wyrażenia zgody na nieodpłatane nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia 
Rolnictwa nieruchomości niezabudowanych położonych w obrębie 
geodezyjnym Pudliszki ,         

c) zmiany  uchwały Rady Miejskiej w Krobi Nr XXV/184/2004 z dnia                      
29 grudnia 2004 r. w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 
trzy lata i zasad przekazywania sołectwom mienia do korzystania, 

d) przejęcia przez Gminę Krobia zadania zarządzania publicznymi drogami 
powiatowymi kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie zimowego 
utrzymania tych dróg,  
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e) deklaracji wsparcia finansowego projektu  pn. „Renowacja zabytkowych 
obiektów sakralnej architektury drewnianej regionu Wielkopolski – etap II, 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
g)  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

           h)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,   
i)  zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                        

28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej  Gminy Krobia  na lata 2017 - 2028, 

j)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017, 
            k) zmiany uchwały Nr XXXV/296/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                  

17 sierpnia 2017 r.  w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Gminy Krobia na lata 2015 – 2022.  

 

9. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych 
przez radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach 
majątkowych przez zastępcę burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, 
kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby wydające decyzje 
administracyjne w imieniu burmistrza. 

        10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
      11.  Wolne głosy i wnioski. 
      12.  Zakończenie. 
 
Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się                       
14 radnych, nieobecny 1 Henryk Busz wobec czego sesja jest prawomocna do 
podejmowania uchwał.  

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.                                                                                       
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.                                                                
Burmistrz zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji o rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie w zmiany uchwały Nr XXXV/296/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                  
17 sierpnia 2017 r.  w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Krobia 
na lata 2015 – 2022. 

Zgłoszony wniosek o uzupełnienie porządku o rozpatrzenie uchwały w pkt 8 k) przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

     Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
     Pierwotny porządek stanowi załącznik do protokołu. 
  
     Ad. 3 Przyjęcie protokołu  z XXXVI sesji.                                                                                   

Protokół z XXXVI sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych.  

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.       

     Burmistrz : przekazano odpowiedź radnemu M. Dudzie dotyczącą oświetlenia ulicy 
Ogrodowej w Krobi.  
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      Wpłynęła odpowiedź Starostwa Powiatowego w Gostyniu na interpelacje radnych                             
J. Mikołaczaka i G. Skrobały dotycząca naprawy drogi w Chwałkowie i Rogowie, remontu 
cokołu  tablicy w Rogowie  oraz naprawy ubytków w jezdni na drogach powiatowych. 

     Wpłynęła odpowiedź Starostwa Powiatowego w Gostyniu na interpelacje radnego  H. Busza 
dot. zniwelowania nierówności na drodze w Sukowicach.                                                               
Wpłynęła odpowiedź  WZDW  w Poznaniu na interpelacje radnej P. Wajnert  dot. obniżenia 
chodnika na ul. Powst. Wlkp. w Krobi.  

     Przekazano odpowiedź radnemu K. Perodnowi dotyczącą oświetlania łącznika między ulicą 
Krótką a Słoneczną w Pudliszkach. 

      Przekazano do Starostwa Powiatowego w Gostyniu interpelacje radnych K. Perdona                        
i D. Szpruty dot. uporządkowania pasa zieleni wzdłuż drogi powiatowej w Pudliszkach oraz  
ustawienia lustra na wyjdzie z miejscowości Ciołkowo.    

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

     J. Mikołajczak : pragnę przedstawić jaki problem stwarzają bobry w miejscowym parku                  
w Chwałkowie dla drzew podgryzając je, szczególnie w  okresie jesienno-zimowym. Proszę 
o skierowanie interwencji w tej sprawie do Nadleśnictwa Piaski czy innej instytucji. 

     L. Bem : 1. Temat dotyczy suchego drzewa przy siłowni zewnętrznej przy Orliku, wymaga 
zabiegów pielęgnacjach, a obok rośnie młody klon, który zastąpiłby to stare drzewo.                     
2. Sprawa dotyczy parkowania samochodów przy Szkole Podstawowej w Krobi. Należałoby 
podjąć działania zapewniające bezpieczeństwo na tym odcinku, ze względu na blokowanie 
przejazdu przez parkujących rodziców odbierających dzieci z tej szkoły. Takie sytuacje 
bardzo utrudniają ruch pojazdów, szczególnie autobusów dowożących dzieci na basen.                      
Być może poszerzenie parkingu przed szkołą umożliwiłoby prawidłowe parkowanie osób 
dowożących dzieci do szkoły.  

     M.Duda : 1. Tematy związane z bezpieczeństwem, przejście dla pieszych na                      
ul. Powstańców. Wlkp. na wysokości OPS-u krawężnik po jednej stronie jest obniżony,          
a po drugiej podwyższony. Uważam, że należy poprawię wysokość krawężnika aby 
przejście po pasach było prawidłowe i bezpiecznie. Drugie przejście dla pieszych na  ul. 
Jutrosińskiej    przy sklepie przed skrzyżowaniem z ulicą Miejsko Górecką i Św. Ducha  od 
strony rynku nie został obniżony krawężnik i należałoby to poprawić dla bezpieczeństwa 
mieszkańców.                                                                                                                                          

 2.  Sprawa dotyczy bezpieczeństwa nas wszystkich mieszkańców a dotyczy defibrylatorów.  
Urządzenia takie pomagają w sytuacji zatrzymania krążenia krwi. Uczestniczyłem w 
szkoleniu z zakresu udzielania pierwszej pomocy, gdzie zwracano uwagę, iż te urządzania 
ratują życie w sytuacjach kryzysowych. Zgodnie ze statystykami przy zatrzymaniu pracy 
serca  umieralność jest znaczna i uważam, że jest to ważny problem. Urządzenie takie 
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montuje się w miejscach użyteczności publicznej, myślę o naszych obiektach tj. szkoły, 
przedszkola, Ośrodek Pomocy Społecznej i urząd . W budynkach tych przebywa znaczna 
liczba osób i urządzenia na ich wyposażaniu byłyby bardzo pomocne.  Obsługiwać je może 
każda osoba, niekoniecznie posiadająca uprawnienia z zakresu pomocy medyczne. Po 
wyposażeniu tych obiektów i po przeszkoleniu pracowników będzie możliwość 
skorzystania  z nich  w sytuacjach kryzysowych.   

     G. Skrobała : sprawa związana jest wiatrołomami, których między Gogolewem a Niepartem 
jeszcze nie usunięto. Nie wiem na ile powiatowa ekipa je usuwa, ponieważ dotychczas nikt 
się nie pojawił. Interweniowałam także poprzez pracowników Urzędu Miejskiego, którzy 
problem ten zgłaszali o naprawę metrowej wyrwy usytuowanej na zjeździe z drogi między 
Gogolewem a Niepartem, która bardzo zagraża bezpieczeństwu na tym odcinku drogi,                          
a powalony znak drogowy przy drodze miedzy Skoraszewicami a Gogolewem nie został 
naprawiony do dnia dzisiejszego.  

     Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych                      
w okresie międzysesyjnym.                                                                                                                   
25.09 –  wraz z  radnymi  uczestniczyłem  w  spotkaniu  dot. funduszu miejskiego  Krobi na 
2018 rok.  

29.09 – uczestniczyłem w konferencji Ogólnopolskiej Koalicji „Rozwój TAK – Odkrywki 
NIE” pn. „Samorządy i mieszkańcy a kopalnie odkrywkowe. Przyszłość Wielkopolski bez 
węgla brunatnego?” 

4.10 – wraz z wiceprzewodniczącym Krzysztofem Perdonem uczestniczyłem w spotkaniu z 
delegacją z Powiatu Unterallgau z Niemiec, na czele której stali: Starosta Powiatu 
Unterallgau oraz Burmistrz Miasta Mindelheim.  

4.10 – radny Mariusz Duda i radna Paulina Wajnert w GCKiR w Krobi uczestniczyli w 
Forum Lokalnym Programu Równać Szanse, zatytułowane „Z dala od aglomeracji. Szansa 
czy zagrożenie dla młodzieży z gminy Krobia”, którego organizatorem było Stowarzyszenie 
„Ziemia Krobska”. 

5.10 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu analizy 
projektów uchwał na 37. Sesję Rady Miejskiej w Krobi, w tym analizy wniosków dot. 
stypendiów pozaszkolnych.  

12.10 – uczestniczyłem w spotkaniu z okazji Dnia Edukacji Narodowej Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących i Zawodowych im. Ziemi Krobskiej w Krobi. 

16.10 – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu analizy propozycji inwestycji 
drogowych na drogach powiatowych na terenie gminy Krobia. 

16.10 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w sprawie ponownej 
analizy wniosków dot. stypendiów pozaszkolnych.  
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18.10 – wraz z radną Genowefą Skrobałą uczestniczyłem w spotkaniu z okazji Dnia 
Edukacji Narodowej podczas którego Burmistrz Krobi wręczył coroczne nagrody 
nauczycielom z przedszkoli i szkół, których organem prowadzącym jest Gmina Krobia. 

18.10 – uczestniczyłem w Zebraniu Sprawozdawczo-Wyborczym oraz w Dniu Seniora 
Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Krobi. 

21.10 – wraz z radnymi uczestniczyłem w uroczystościach upamiętniających 78. rocznicę 
rozstrzelania mieszkańców Krobi i okolic przez Niemców.  

23.10 -  odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 
analizy projektów uchwał na 37. sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 
bieżących. 

25.10 – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu                                
analizy projektów uchwał na 37. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                                                  
25.10 – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu analizy projektów uchwał                               
na 37. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

Radni uczestniczą w zebraniach wiejskich dot. planowania funduszu sołeckiego na 2018 
rok. 

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił  Burmistrz Krobi,  które stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
Burmistrz : nawiązując do tematu spotkania w sprawie Funduszu Miejskiego, chciałbym 
odnieść się do treści jak to zostało zamieszczone w lokalnych mediach i uważam, że 
wymagają one sprostowania. Przede wszystkim pragnę zwrócić uwagę na jedną kwestię, iż 
w spotkaniu brali udział mieszkańcy naszego miasta, zatrudnieni w przedszkolu 
samorządowym w Krobi. Budżet obywatelski ma charakter konsultacyjny, jest spotkaniem 
otwartym i każdy mieszkaniec może przedstawić swoje postulaty. Po spotkaniu kilka osób 
przeszło do szkoły i jest kwestia dosyć ważna, która jest pewnym wyjaśnieniem dlaczego 
doszło do tej sytuacji. Sposób przekazu był prosty, przyjdź i zagłosuj. I na taki apel tak  
Panie zareagowały i tak postąpiły. W momencie, kiedy przyszły na spotkanie na Wyspie 
Kasztelańskiej dowiedziały się jak wygląda procedura, iż nie wystarczy zagłosować. Sama 
intencja Funduszu Miejskiego nie wiąże się z tym, że oddajemy głos na jakąś inicjatywę, o 
której jesteśmy przekonani, lesz aby też wymienić się argumentami. Nie zdecydowały się na 
przyjście do szkoły, wydaje się, że temat udziału, w tym momencie mieszkańców Krobi, w 
czasie wolnym od pracy, ponieważ nie uczestniczyły jako pracownice przedszkola, jest 
zamknięty. Inicjatorzy angażując się w pewne przekonywanie mieszkańców do swoich 
pomysłów powinni brać pod uwagę kwestię, że powinno to mieć charakter wyjaśniający, 
czytelny dla odbiorcy. W treści artykułu zmieszczono cytat :  „ Pierwszy raz wygrał pomysł 
ludzi, a nie władz Krobi i osób je popierających.” W dzisiejszym sprawozdaniu wskazałem, 
że wszystkie realizowane działania są inicjatywami mieszkańców, są to postulaty 
proponowane przez mieszkańców, przez państwa na różnych spotkaniach, także jako 
fundusz sołecki, a przypomnę, że w naszej gminie został utworzony jako pierwszy. Szereg 
działań realizowanych jest poprzez funkcjonowanie licznych organizacji pozarządowych. 
To wszystko to są państwa pomysły i propozycje do działań w naszej gminie, także poprzez 
kontakty z mieszkańcami. W roku ubiegłym wybrano inicjatywę przedstawioną 
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bezpośrednio przez lokalną społeczność. Bardzo wiele  zadań jakie zostały zrealizowane 
były przede wszystkim inicjatywą mieszkańców, a nie przez władze Gminy Krobia. W roku 
2016 pierwsze miejsce uzyskała inicjatywa grupy mieszkańców osiedla mieszkaniowego w 
Krobi, także w 2017 w ramach Budżetu Obywatelskiego jako inicjatywa mieszkańców ulicy 
Wiosennej dotycząca oświetlania wynikającego ze zgłoszonej potrzeby realizacji. Zadania 
realizowane są także ramach Programu Publiczno-Prywatnego, to również propozycje 
zgłaszane niejednokrotnie właśnie przez mieszkańców.   Do budżetu roku 2018 wybrano 
kilka projektów oraz wiele zadań, które zostały zaproponowane do wykonania, jako  
inicjatywy społeczne wspólnej realizacji.  Mówię o tym wszystkim aby nie było mylnego 
przekazu, niepełnej informacji, ponieważ nie jesteśmy odrębną instytucja,   ponad 
społeczeństwo.  Państwo radni i burmistrz zostaliśmy wybrani przez mieszkańców Gminy 
Krobia po to aby działać dla dobra wspólnego i działamy poprzez wspólne spotkania z 
organizacjami, stowarzyszeniami i lokalną społecznością.    Musimy mieć zawsze taką 
świadomość, że wszystkiego nie można zrealizować od razu, należy planować najpilniejsze 
zadania i inwestycje. Natomiast stawianie po przeciwnych stronach samorządu, burmistrza, 
pracowników urzędu oraz jednostek podległych a mieszkańcami dla których wszyscy 
pracujemy. Gmina to jest samorząd mieszkańców, to wspólnota lokalna i wszyscy 
mieszkańcy Gminy muszą się czuć samorządowcami.  My jesteśmy pracownikami                                 
tego samorządu, a państwo jako mieszkańcy poprzez głos mieszkańców                               
zgłaszają strategiczne decyzje służące lokalnej społeczności.                                                           
Przewodniczący Rady : chciałbym aby autor tych słów zachował pewną dozę ostrożności. 
Wypowiadanie słów, które nie mają żadnego odzwierciedlenia w rzeczywistości są bardzo 
ryzykowne dla samego autora. Nie dzielmy się wzajemnie, władz samorządowych i 
mieszkańców, ponieważ jesteśmy razem, działamy razem i od siebie zależymy. 
Współdziałajmy, a nie dzielmy się, to chciałbym podkreślić.   

     Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:                                                                         

a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za  wybitne osiągnięcia 
pozaszkolne. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej.                                   
Burmistrz zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały stanowiącą  załącznik nr 2. 
Autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                                                    
Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała : komisja obradowała w dniach 5,16                       
i 25.10.2017 r. i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie 
pozytywnie.                                                                                                                                      
Uchwałę Nr  XXXVII/322/2017  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 25 października 2017 r.                 
w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za  wybitne                             
osiągnięcia pozaszkolne, przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                                                       
Salę obrad opuścił radny K. Perdon. 

b) wyrażenia zgody na nieodpłatane nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia 
Rolnictwa nieruchomości niezabudowanych położonych w obrębie geodezyjnym 
Pudliszki.                                                                                                                                                      

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik Referatu                                           
Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                                                     
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
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w dniu 25.10.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                            
Uchwałę Nr XXXVII/323/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r.                         
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatane nabycie od Krajowego Ośrodka Wsparcia 
Rolnictwa nieruchomości niezabudowanych położonych w obrębie geodezyjnym Pudliszki; 
przyjęto jednomyślnie, głosowało13 radnych. 

c) zmiany  uchwały Rady Miejskiej w Krobi Nr XXV/184/2004 z dnia 29 grudnia                        
2004 r. w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości                     
oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata                                       
i zasad przekazywania sołectwom mienia do korzystania.                                                                                                        
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu                            
Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                           
Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa   H. Urbański: komisja obradowała w dniu                
25.10.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                  
Na salę obrad przybył radny K. Perdon.                                                
Uchwałę Nr XXXVII/324/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r.                           
w sprawie zmiany  uchwały Rady Miejskiej w Krobi Nr XXV/184/2004 z dnia                      
29 grudnia 2004 r. w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości 
oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata i zasad przekazywania 
sołectwom mienia do korzystania; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych.                          

d) przejęcia przez Gminę Krobia zadania zarządzania publicznymi drogami 
powiatowymi kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie                                           
zimowego utrzymania tych dróg.                                                        
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik Referatu                                               
Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                                          
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
w dniu 25.10.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                  
Uchwałę Nr XXXVII/325/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r.                          
w sprawie przejęcia przez Gminę Krobia zadania zarządzania publicznymi                            
drogami powiatowymi kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie zimowego 
utrzymania tych dróg; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

e) deklaracji wsparcia finansowego projektu  pn. „Renowacja zabytkowych obiektów 
sakralnej architektury drewnianej regionu Wielkopolski – etap II.                                          
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty                            
i Spraw Społecznych A.Linowska.  
Uchwałę Nr XXXVII/326/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r.                          
w sprawie deklaracji wsparcia finansowego projektu  pn. „Renowacja zabytkowych 
obiektów sakralnej architektury drewnianej regionu Wielkopolski – etap II; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Skarbnik Gminy.   
Uchwałę Nr XXXVII/327/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r.                          
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało14 radnych. 
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g) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.      
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Skarbnik Gminy.   
Uchwałę Nr XXXVII/328/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r.                          
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

h) pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.      
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Skarbnik Gminy. Przewodniczący Komisji 
Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu 25.10.2017 r. i po analizie projektu uchwały 
zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 
Uchwałę Nr XXXVIII/329/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r.                          
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto większością 
głosów, 13 za 1 wstrzymujący (P.Wajnert), głosowało14 radnych. 

i)  zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia 28 grudnia 
2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Krobia  na 
lata 2017 – 2028. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik                                                      
nr 3 przedstawił  Skarbnik   Gminy D.Walczak.     Modernizacja i budowa obiektów 
infrastruktury wiejskiej - sołectwo Sułkowice - aktywizacja mieszkańców wsi i poprawa 
gminnej infrastruktury ujęto jako nowe przedsięwzięcie.                                                                                                 

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu 25.10.2017 r. i po 
analizie projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. Zgłoszoną autopoprawkę 
przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych.  

Uchwałę Nr XXXVII/330/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r.                        
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                           
28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Krobia  
na lata 2017 - 2028, przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

j)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017.                                                                                                                             
Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 4 przedstawił 
Skarbnik Gminy D.Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu                               
25.10.2017 r. i po analizie projektu uchwały i autopoprawki zaopiniowała                            
pozytywnie jednogłośnie. Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie,                                   
głosowało 14 radnych.                                                 
Uchwałę Nr XXXVII/331/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r.                           
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało14 radnych. 

k) zmiany uchwały Nr XXXV/296/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 sierpnia 
2017 r.  w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Krobia na lata 
2015 – 202. 
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Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik Referatu                                            
Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                            
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
w dniu 20.09.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.    

M. Krzyżostaniak : zmiany, które w projekcie Urząd Marszałkowski wskazywał nie odnosił 
przedsięwzięć ujętych w Programie, lecz były to uwagi dotyczące m.in. braku opisu 
metodologii zastosowanej w tym dokumencie, nie przedstawiono podsumowania, które 
wskazywałoby przegotowanie opracowania na podstawie negatywnych zjawisk 
społecznych, uwagi związane z określaniem zapisów związanych z  finansowaniem zadań, 
kompatybilności z innymi projektami. Wszystkie zgłoszone uwagi naniesiono w projekcie 
uchwały. 

Z-ca   Burmistrza : zaproponowaliśmy aby w projekcie dotyczącym obszarów kultury 
rozszerzyć o podprojekt, na którego dokumentację jesteśmy przygotowani. Dotyczy on 
rewitalizacji GCKiR w Krobi. Jeszcze pragnę zwrócić uwagę na kwestią powiązań                             
z Europejskim Funduszem Społecznym. Burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Komitetu 
Monitorującego, ciała składającego się z szerokiego gremium osób, od Komisji 
Europejskiej poprzez ministerstwa, władze samorządowe różnego szczebla, które 
ostatecznie przyjmuje kryteria naboru różnych konkursów, gdzie na ostatnim  posiedzeniu 
szczególnie poddano analizie właśnie nasz wniosek.                                                                                                  
Uchwałę Nr XXXVII/332/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r.                          
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/296/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                  
17 sierpnia 2017 r.  w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Krobia 
na lata 2015 – 2022; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

Ad. 9 Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach 
majątkowych przez radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych 
oświadczeniach majątkowych przez zastępcę burmistrza, sekretarza gminy, 
skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz                              
osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza.                                              
Informacje odczytał Przewodniczący Rady i Burmistrz, które stanowią załączniki                             
nr 5- 9 do niniejszego protokołu.  

               Ad. 10 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego J. Mikołajczak dot. melioracji rowu 
podstawowego w Chwałkowie, to przedstawiony problem uszkodzeń powodowanych                      
przez bobry zostanie przekazany do zarządcy tego cieku wodnego.                        
Odpowiadając na interpelację radnego L. Bema sprawdzimy i ewentualnie złożony zostanie 
wniosek o usunięcie drzewa przy Orliku.  Odnośnie kwestii trudności związanych                               
z przemieszczeniem się pojazdów przez ulicę Ogród Ludowy, to problem jest znany od 
dawna, poruszany wielokrotnie na naszych spotkaniach i wymaga rozwiązania 
kompleksowego. Prowadzone są działania planistyczne poprzez budowę łącznika pomiędzy 
ul. Kobylińską a ul. Polną oraz przebudowę obszaru komunikacyjnego ulic Szkolnej, Ogród 
Ludowy i prof. J. Zwierzyckiego.  Zaproponowane rozwiązania pozwolą na to aby w 
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bezpiecznych warunkach odbywał się ruch na tych odcinkach ulic w Krobi.                                
L. Bem : może rozważyć inny  na   ten   czas   poruszania się autobusu  dowożącego  dzieci  
z  przedszkola na basen dwa razy w tygodniu, może wsiadałyby w innym miejscu.                                               
Burmistrz : jest to kwestia organizacji i być może miejsce przy Orliku byłoby odpowiednie,  
z którego również mogliby korzystać uczniowie ZSOiZ.                                                  
Przewodniczący Rady :   właśnie jako rodzic korzystałem z przejazdu na basen                                             
i faktycznie ruch  na  tym  odcinku  był   znacznie  utrudniony, szczególnie                                      
na  końcowym  odcinku  przy  zjeździe w ul.  Kobylińską. Być może znak                                                    
zakazu postoju przed tym zakrętem rozwiązałby problem.                                           
Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego M. Dudy odnośnie prawidłowości 
przejścia dla pieszych na ul. Powst. Wlkp. to zostaną uregulowane wysokości krawężników. 
Również sprawa obniżenia krawężnika na ul. Jutrosińskiej przekazana zostanie                               
do właściciela  tej drogi. Kwestia zakupu defibrylatora to temat jest znany i wrócimy do 
dyskusji aby zastanowić się gdzie miałyby się ona znajdować. Postulat jest zasadny 
ponieważ aparat może być zastosowany w przypadku bezpośredniego zagrożenia życia.               
L. Bem :  są środki na zakup wyposażenia gabinetów pielęgniarek i właśnie poprzez taką 
formę zakupiono to urządzenie w naszej szkole.  Obecnie ministerstwo ogłosiło kolejny 
nabór.                                                                                                                                             
Burmistrz: to dotyczy szkół a myślę, że intencją radnego było                                           
wyposażenie innych obiektów użyteczności publicznej.                                                                                                       
M. Duda : tak, ale w tym przypadku jednostki oświatowe mogłyby skorzystać takiego 
finansowania.                                                                                                                        
Przewodniczący Rady : kwestia jak to funkcjonuje w innych samorządach,                                       
czy  są wyposażone w takie urządzenia?                                                                                                 
A. Sarbinowski : wszystko zależy od majętności danego samorządu aby taki defibrylator 
zakupić.  Przede wszystkim wyposażane są miejsca użyteczności publicznej tj. urzędy, 
instytucje kultury, placówki oświatowe. Koszt jednego urządzenie to ok. 5 tys. zł.                             
M. Duda : w Holandii funkcjonuje taki program na zasadzie, którego defibrylator działa                    
w okresie 6 minut od wystąpienia zagrożenia życia.                                                                           
Burmistrz : kwestia tego aby takie urządzenie było dostępne w bardzo krótkim czasie.  
Odpowiadając na interpelacje radnej G. Skrobały, to przekazane zostaną do powiatu 
zagłoszone sprawy dotyczące usunięcia uszkodzeń wiatrołomów oraz uszkodzonych 
znaków.  

  Ad.11 Wolne głosy i wnioski.                                                                                                                 
Sołtys wsi Rogowo :  w innych miejscach na terenie gminy również  występuje  problem 
uszkodzeń znaków, w naszej miejscowości  i  w  Grabianowie.  Chodnika  w  Rogowie  nie                  
ma w ogóle i uważam, że należy zając się tym problemem dla poprawy bezpieczeństwa. 
Przewodniczący Rady: proszę pamiętać, iż przy podziale  środków  na   Komisji  Rolnictwa                      
i Rozwoju Gminy opiniowaliśmy wykonanie chodnika we wsi Rogowo w roku  2017.  

  Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji.                                                                                  
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Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXXVII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

   Protokół sporządziła :                                                

       Aurelia Sikorska       


